



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角(西)海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100

傳真 Fax: 2626 9311

電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

To Parents and Guardians of Students
From PTA Chairperson
Date Tuesday, May 27, 2014
Circular No. 140527
Subject Revision of the PTA Constitution, Bowling Game and Farewell Dinner for Mr Nicholas Puiui

Dear Parents,

1. **Revision of the PTA Constitution was approved**

A revision of the PTA Constitution was approved by Parent-Members at the Extraordinary General Meeting held on 26 April 2014. The membership period was changed from one year to his/ her child's enrollment at the College. From the 2014/15 academic year, one-off subscription of Parent-Members of S1 students will be \$200 while old and new Parent-Members of S2 or above students will be asked to pay \$80.

2. **Bowling Game**

To show our appreciation for the hard work of our students, alumni, teachers and parents throughout the school year, the PTA will organize a day of fun and games. This will be an ideal opportunity to get together in a relaxed social setting. The PTA has reserved lanes at Dragon Bowling located in Ho Man Tin. Details of the activity are listed below:

Target:	Students, Alumni, Teachers, Parents and Family Members
Date:	Sunday, June 29, 2014
Time:	2pm-5pm
Venue:	Dragon Bowling (http://www.dragonbowling.com.hk/) Shop No. S1, 2/F, Oi Man Shopping Centre, 60 Chung Hau Street, Ho Man Tin, Kowloon (http://zh.wikipedia.org/zh-hk/愛民巴士總站)
Fee:	Non-members/ Alumni/ Family members: \$30 each; Member/ Students: free of charge (Fee includes bowling lanes and bowling shoes)

3. **Farewell Dinner for Mr Nicholas Puiui**

It is with much regret that Mr Nicholas Puiui, our Principal, will be leaving the College from the next academic year. On behalf of the PTA Executive Committee and Alumni Association, we would like to invite all parents and families, and old students to join our farewell dinner for Mr Puiui to express our heartfelt gratitude for his devotion and effort to the College and students over the years. We also wish him every success in his future endeavors. Details of the farewell dinner are listed below:

Date:	Sunday, June 29, 2014
Time:	Registration: 6pm; Dinner: 6:30pm
Venue:	School Hall, 2/F (western buffet dinner)
Fee:	Parent/ Family member/ Alumni: \$150 each Student/ Child (aged 4-11): \$120 each Child (aged under 3): free of charge
Remark:	A free coach from the Bowling Centre to School has been arranged for those participating in both the bowling game and the farewell dinner.

Places are limited at the bowling-alley and the banquet and provided on a first come first served basis. Please complete and return the reply slip below together with the required fee (cheque made payable to the "HKMA David Li Kwok Po College PTA") to your child's class teacher **by Friday, May 30.**

Should you have any enquiries, please send your name and contact number via email or fax to the Parent-Teacher Association. Email: hkmadavidlkpc.pta@gmail.com; Fax: 2626 9311

Regards,



Ms Lee Sau Kam, Corla
Chairperson of the 12th Executive Committee of the Parent-Teacher Association (2013-14)



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100

傳真 Fax: 2626 9311

電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

致	學生家長及監護人
由	家長教師會主席
日期	2014年5月27日(星期二)
通告編號	140527
內容	修訂家長教師會會章、保齡同樂日及歡送貝禮高校長

各位家長：

1. 家長教師會會章已通過修訂

家長教師會會章已於2014年4月26日在「特別會員大會」中通過修訂，會員之會籍將由為期一年改為於會員之子弟修讀期間有效。由2014/15學年起，會費將會一次性收取，中一學生家長會員之會費為港幣200元，中二或以上學生新舊家長會員之會費則一律為港幣80元，敬希垂注。

2. 保齡同樂日

為了讓學生、校友、家長及老師們有一個聯誼的機會，家長教師會將在何文田保齡球體育館，為大家預留多條賽道，讓各委員一顯身手。有關活動詳情如下：

對象：	學生、校友、老師、家長及親屬
日期：	2014年6月29日(星期日)
時間：	下午2時至5時
地點：	何文田保齡球體育館 (http://www.dragonbowling.com.hk/) 九龍何文田忠孝街60號愛民商場2樓S1號舖 (http://zh.wikipedia.org/zh-hk/愛民巴士總站)
費用：	非會員/校友/家屬：每位30元； 會員/本校學生：免費 (包括租用保齡球賽道及保齡球鞋)

3. 貝禮高校長歡送晚宴

貝禮高校長將於本學年完結後離任。為感謝他自創校至今的努力，本會將與校友會聯合舉辦聚餐歡送貝禮高校長，並藉此機會廣邀各家長、學生及舊生共聚交誼。有關活動詳情如下：

日期：	2014年6月29日(星期日)
時間：	下午6時正恭候；6時半入席
地點：	本校二禮禮堂(自助餐到會)
費用：	家長/親屬/校友：每位\$150 本校學生/兒童(4-11歲)：每位\$120 兒童(3歲或以下)：免費
備註：	穿梭巴士免費接送同時參加「保齡同樂日」及歡送聚餐的人士。

為配合保齡球館及晚宴場地安排，請各委員儘早報名。請家長填妥下列回條，並連同所需費用(支票抬頭請寫「香港管理專業協會李國寶中學家長教師會」)，於**5月30日(星期五)或之前**交回貴子弟班主任。如有任何查詢，請把姓名及聯絡方法電郵或傳真至家教會。電郵地址：hkmadavidlkpc.pta@gmail.com；傳真號碼：2626 9311。

祝好

第十二屆家教會常務委員會(2013-14)主席

李秀琴女士 謹啟





香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

(140527)

**Reply Slip – Revision of the PTA Constitution, Bowling Game
and Farewell dinner for Mr Nicholas Puiiu**

家長回條 – 修訂家長教師會會章、保齡同樂日及貝禮高校長歡送晚宴

【Please return the Reply Slip to your child's class teacher by 30 May 2014】

【請於 2014 年 5 月 30 日或之前交回 貴子弟班主任】

I acknowledge receipt of the circular above.
茲收到上述通告。

I, Mr /Ms /Mrs _____, *am / am not a PTA parent-member.
本人(先生/女士/太太) 是 / 不是 家長教師會會員

Membership no.: _____ Contact no.: _____
會員編號 聯絡電話

Student's Name: _____ Class: _____ ()
學生姓名 班別

Parent's Signature: _____
家長簽署

Bowling Game 保齡同樂日

I will **join/ not join*** the above activity
本人參加/不參加*上述活動。

PTA members/ Students 家教會會員/本校學生	_____ person 位 (Free of charge 免費)
Non-members/ Family members 非會員/家屬	_____ person 位 x \$30 = \$ _____
	Sub-total 小計 (A) = \$ _____

I **will/ will not*** travel by free coach from the Bowling Centre to School to participate in the farewell dinner for Mr Nicholas Puiiu.
本人同時參加貝禮高校長歡送晚宴，**將會/不會***乘搭由保齡球體育館至學校的免費穿梭巴士。

Farewell dinner for Mr Nicholas Puiiu 歡送貝禮高校長

I will **join/ not join*** the above activity
本人參加/不參加*上述活動。

Parent/ Family member 家長/親屬	_____ person 位 x \$150 = \$ _____
Student/ Child (aged 4-11) 本校學生/兒童(4-11 歲)	_____ person 位 x \$120 = \$ _____
Child (aged under 3) 兒童(3 歲或以下)	_____ person 位 (Free of charge 免費)
	Sub-total 小計 (B) = \$ _____

Grand Total 總數 (A)+ (B) = \$ _____

I paid by * cash / cheque 本人以 *現金 / 支票 支付費用
(cheque no. 支票號碼: _____)

* Please delete as appropriate
請刪除不適用者